
 

 
 

 

 

Αθήνα 21 Ιανουαρίου 2021 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Ασαφείς διαδικασίες στους «επιλεκτικούς» και κατά 

προτεραιότητα εμβολιασμούς για τον Covid-19». 

 

 

Με την έλευση των πρώτων εμβολίων της Pfizer στη χώρα μας σύμφωνα με 

την προτεραιοποίηση της Εθνικής Επιτροπής Εμβολιασμών -και σύμφωνα με 

τα διεθνή πρωτόκολλα και την πρακτική- αποφασίστηκε ο κατά προτεραιότητα 

εμβολιασμός των υγειονομικών, ενώ στην ίδια κατηγορία βρέθηκαν και οι 

υπερήλικες συμπολίτες μας, καθώς είναι ευπαθείς λόγω ηλικίας.  

 

Πέραν όμως αυτών των δύο ομάδων εμβολιάστηκε και ένας αριθμός υψηλά 

ιστάμενων, για «συμβολικούς» λόγους αλλά και άνθρωποι «σημαντικοί για τον 

κυβερνητικό μηχανισμό», όπως ανακοινώθηκε. Σε αυτή τη «λίστα», ως 

γνωστό, με διάφορες μεθοδεύσεις εμφιλοχώρησαν πολλά ονόματα ΓΓ 

Υπουργείων και στελεχών του κομματικού και κυβερνητικού μηχανισμού της 

ΝΔ.  

Η αλγεινή εντύπωση που προκάλεσαν στην κοινωνία οι “VIP λίστες” και οι 

αποκαλύψεις ότι πολλά στελέχη της ΝΔ εμβολιάστηκαν ΚΑΙ εκτός λίστας είχαν 

ως αποτέλεσμα να παγώσει η διαδικασία χωρίς να ολοκληρωθεί. 

 

Από ό,τι φαίνεται όμως, η νοοτροπία που δημιούργησε αυτές τις λίστες 

εξακολουθεί να υφίσταται. Ακούμε και διαβάζουμε στον τύπο καταγγελίες από 

προσωπικό νοσοκομείων (Λαϊκό, Σωτηρία, Σκυλίτσειο Χίου), ότι γίνονται 

εμβολιασμοί που δεν ταιριάζουν στο προφίλ είτε των εμβολιασμών 

υγειονομικών είτε σε εκείνο των εμβολιασμών υπερηλίκων. Δηλώσεις 

μεμονωμένων ατόμων ότι εμβολιάστηκαν ενώ δεν πληρούν τις προϋποθέσεις 

φτάνουν κάθε τόσο στη δημοσιότητα. Ενώ έχει σημασία και δήλωση του 

πρωθυπουργού σε ομιλία του στη Βουλή για το θέμα την περασμένη 

Παρασκευή ότι, δόσεις που μένουν αδιάθετες σε -υπερήλικους συνήθως- 

δικαιούχους, διατίθενται άμεσα, λόγω της ευαισθησίας του φαρμάκου και των 
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ιδιαίτερων συνθηκών φύλαξης που απαιτεί, χωρίς όμως να διευκρινιστεί σε 

ποιους. 

 

Επειδή οι εμβολιασμοί είναι υπόθεση εθνικής σημασίας καθώς ήδη η πατρίδα 

μας θρηνεί 5,5 χιλιάδες νεκρούς και διαθέτει ένα ΕΣΥ τραγικά 

υποστελεχωμένο που δε θα αντέξει άλλο ένα πλήρους έντασης κύμα covid -

19 

Επειδή το θέμα είναι ιδιαίτερα σοβαρό, καθώς, από το συμβολισμό της 

ενθάρρυνσης των εμβολιασμών θα φτάσουμε τελικά στον αντίποδα και στο 

συμβολισμό της ενθάρρυνσης του ρουσφετιού και της εξυπηρέτησης 

ημετέρων, 

 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

 

1. Έχει υπάρξει κατά προτεραιότητα εμβολιασμός ατόμων εκτός 

από τις λίστες που έχουν δει το φως της δημοσιότητας και αν ναι, 

με ποιο σκεπτικό; 

2. Προτίθεται να πάρει μέτρα ενίσχυσης της διαφάνειας ώστε να μην 

υπάρχουν σκιές και να μην κλονίζεται η εμπιστοσύνη του κόσμου 

στη διαδικασία; 

3. Ποια είναι αυτή τη στιγμή τα διαθέσιμα αποθεματικά σε δόσεις 

εμβολίων (δύο δόσεις το καθένα); 

4. Πόσα εμβόλια έχουν γίνει μέχρι στιγμής (δύο δόσεις το καθένα);  

 

Οι ερωτώντες/ ώσες βουλευτές/ τριες 

 

Ραλλία Χρηστίδου 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αγαθοπούλου Ειρήνη Ελένη 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Καφαντάρη Χαρά 



Κόκκαλης Βασίλειος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπαλάφας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραϊτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παππάς Νικόλαος 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Ψυχογιός Γεώργιος 

  

 

 

 

 

 

 




